

Übersichten

Patientenzufriedenheit in ambulanten Herzgruppen

C. Woll, H. Wulff und P. Wagner

Klimaerwärmung, Hitzewellen und Mortalitätsraten

T. Frei

Testung und Kalibrierung eines Fragebogensets zur späteren webbasierten Erfassung von Rehabilitationsbedarf bei Versicherten der Deutschen Rentenversicherung (Online-Rehabbedarfstest)

O. Mittag, L. Brendel, M. Schlöffel und H. Pollmann

Screening von generalisierter Angststörung bei Patienten mit chronischen Rückenschmerzen

S. Lueger, T. Lueger, M. Schuler und P. Deeg

Warum gehen onkologische Reha-Anträge und Reha-Leistungen der Deutschen Rentenversicherung zurück? Ergebnisse qualitativer Interviews mit Patienten aus onkologischen Versorgungszentren

R. Deck und A.L. Walther

Industrienachricht

Reviews

47 Patient satisfaction in heart groups

C. Woll, H. Wulff and P. Wagner

55 Global change, heat waves and mortality rates

T. Frei

62 Testing and calibrating a set of questionnaires for subsequent online-assessment of rehabilitation need in insurees of the statutory German Pension Insurance

O. Mittag, L. Brendel, M. Schlöffel and H. Pollmann

70 Screening for generalized anxiety disorder in patients with chronic low back pain

S. Lueger, T. Lueger, M. Schuler and P. Deeg

76 Why are oncological rehabilitation applications and rehabilitation benefits of the German pension insurance decreasing? Results of qualitative interviews with patients of oncological supply centers

R. Deck and A.L. Walther

84 Pharmaceutical news

Schriftleitung

J. Lecheler, Berchtesgaden

D. Berdel, Wesel

J.-M. Engel, Bad Liebenwerda

F. Petermann, Bremen

W. Petro, Bad Reichenhall

E. Rimpl, Klagenfurt

02
17

